

Great Britain and Northern Ireland and all Parts of the British Empire which are not separate Members of the League of Nations:

Grande-Bretagne et Irlande du Nord ainsi que toutes parties de l'Empire britannique non membres séparés de la Société des Nations:

I declare that my signature does not include any of His Britannic Majesty's colonies, protectorates, or territories under suzerainty or mandate.<sup>(2)</sup>

S. J. CHAPMAN.

Union of South Africa:

Union sud-africaine:

DAN. J. DE VILLIERS.

Irish Free State:

État libre d'Irlande:

SEAN LESTER.

Bulgaria:

Bulgarie:

D. MICHAYKOFF.

Denmark:

Danemark:

Conformément à l'article 11, le Groenland est excepté des dispositions de la présente Convention.

En outre, le Gouvernement danois, en acceptant la convention, n'assume aucune obligation en ce qui concerne les statistiques relatives aux Iles Féroé. <sup>(3)</sup>

ADOLPH JENSEN.

Free City of Dantzic:

Ville libre de Dantzic:

E. SZTURM DE SZTREM,  
DR. MARTIN J. FUNK.

Egypt:

Egypte:

JAMES I. CRAIG.  
HENEIN G. HENEIN.

Estonia:

Estonie:

*ad referendum,*  
ALBERT PULLERITS.

*Translation by the Secretariat of the League of Nations—*

<sup>(2)</sup> Je déclare que ma signature ne couvre pas les colonies, protectorats ou territoires placés sous la souveraineté ou le mandat de Sa Majesté britannique.

<sup>(3)</sup> In pursuance of article 11, Greenland is excepted from the provisions of this Convention. Furthermore, the Danish Government, in accepting the Convention, does not assume any obligation in respect of statistics concerning the Faroe Islands.